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HØRING - FORSLAG TIL ENDRINGER I BARNEHAGELOVEN 
 
Det vises til forslag til endringer i barnehageloven, og vi ønsker å komme med en uttalelse til 
høringsnotatet. 
 
Camilla barnehage er avhengig av å motta tilskudd i samme størrelsesorden som i gjeldende 
ordning for å kunne drive barnehage med et kvalifisert personale og med det et kvalitativt 
godt innhold. Her er det ikke mye slingringsmonn det er snakk om før vi må vurdere tiltak 
som fører til dårligere kvalitet (spesielt med tanke på lønn, og med det ikke å kunne rekruttere 
og beholde gode førskolelærere) eller til og med å måtte lukke dørene for godt. 
 
Det er med en stor grad av bekymring vi leser forslaget om rammefinansiering for ikke-
kommunale barnehager, der det ene alternativet handler om at kommunene kan forvalte statlig 
tilskudd etter fritt skjønn. Vil det da være nødvendig eller ”lett” for enkelte kommuner å 
bruke disse midlene på andre måter for å kunne opprettholde andre tilbud, og dermed sette de 
ikke-kommunale barnehagene i økonomisk knipe? Slik vi ser det, er vi en del av et nødvendig 
mangfold, og vi har ønske om å fortsette å drive barnehagen vår til beste for fornøyde barn og 
foreldre. Risikerer vi nå å måtte kjempe om midlene og om retten til å overleve? 
 
Vi ønsker oss øremerkede midler til barnehagene, slik at vi er sikret en forutsigbar økonomi 
fra år til år. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Mona Fossum 
styrer 


